
 
 

Enkel fråga till samhällsbyggnadsnämndens 
ordförande 
 
Offentliga laddningsstationer i Gävle 
 
Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2016 att bifalla en motion 
från Sverigedemokraterna om offentliga laddningsstationer i Gävle. 
 
Efter bifallet skulle dåvarande samhällsbyggnadsförvaltningen, nuvarande 
Livsmiljö Gävle, utreda bland annat frågan om placering, säkerhet, kostnader 
och teknik. Man skulle göra denna utredning i samverkan med Gävle 
centrumsamverkan och Gävle energi. 
 
Man kan fråga sig vad som hänt med utredningen sedan motionen vann bifall 
för över tre år sedan. 
 
Utifrån detta vill jag ställa följande fråga till samhällsbyggnadsnämndens 
ordförande: 
 
Har det genomförts någon utredning kring laddningsstationer? 
 
 
 
För Sverigedemokraterna 
 
Romel Rached 


